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INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: Maszyny do wykonywania testów na obecność Koronawirusa. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W marcu media obiega informacja o dokonanym przez Urząd Miasta Poznania zakupie 

maszyny do wykonywania testów na obecność Koronawirusa. Tester został zakupiony  

za 100 000,00 zł .  i został sprowadzony z czeskiego Brna. Pojawiają się plotki, że zakupiona 

maszyna nie jest jednak używana ze względu na niedokładność wyników. 

 

W związku z powyższym proszę o informację: 

 

1. W jakim miejscu używany jest tester (jaka jednostka miejska go otrzymała)? 

2. Ile testów wykonywanych jest na maszynie w ciągu jednego dnia? 

3. Ile testów zostało wykonanych do chwili obecnej na zakupionym urządzeniu? 

4. Czy to prawda, że maszyna w pewnym momencie przestała być używana ze względu 

na nieprecyzyjne wyniki testów? 

 

 
             Z poważaniem, 

 

        (-) Łukasz Kapustka 

 

     Radny Miasta Poznania 


